

Ref. No. AS/3/24E/2017-18

Date: 21/11/2017

Subject: Amendment to School calendar – 2nd Term

In our continuous effort to improve on the school curriculum, the school administration has decided on the following:

- Evaluations for the second term will be based on **Continuous assessment** only. This allows for an extension of time frames for all subject curriculums (*Quality & Effectiveness*).
 1. Continuous assessment is **regular assessment of the learning performance** and will not include a final examination.

A few examples:

- Regular observation of practical skills and attitudes.
- Regular assessment of verbal language skills.
- Regular testing of insight into theoretical concepts.

*Takes place within various types of **contact moments**, e.g. practicals, workshops, lectures, projects, case-study, etc.*

“Continuous Assessment is listening closely to students, observing students as they are engaged in learning in a fun way, in which the learner transcends the boundaries of knowledge, as they are engaged with materials, and trying to understand what they understand.”

- **The last day for all our students will be on Monday, 19 March 2017.**

Administration

☎ 06 54 59 441

🏠 06 54 59 443

☎ 050 300 57 88

www.alansarschool.net

التاريخ: 2017/11/21

الرقم المرجعي: AS/3/24A/2017-18

تعديل التقويم المدرسي للفصل الدراسي الثاني

في إطار جهودنا المتواصلة لتحسين وتجويد المناهج الدراسية، وللارتقاء بجودة المخرجات التعليمية والتربوية، قررت إدارة المدرسة ما يلي:

اعتماد التقويم المستمر فقط كأداة تقييمية دون امتحان نهائي في الفصل الدراسي الثاني، مما يؤدي إلى زيادة البعد الزمني للفصل الدراسي الثاني، الأمر الذي سينعكس إيجاباً - بإذن الله - على جودة وكفاءة تغطية المناهج الدراسية.

بعض الأمثلة لما يمكن أن يتضمنه التقويم المستمر (تقويم منظم لأداء التعليم والتعلم والمتعلم):

1. مراقبة منتظمة للمواقف والمهارات العملية.
2. تقويم منظم للمهارات اللغوية لفظياً وشفهياً.
3. امتحانات منتظمة للنظريات والمفاهيم المكتسبة.

تجرى هذه التقييمات بأشكال مختلفة من التواصل اليومي بين المعلم والمتعلمين مثل: امتحانات عملية، عروض تقديمية، مشاريع، دراسة حالة، محاضرات، ورش عمل... الخ.

التقويم المستمر: استماعٌ للطالب عن كثر، ومراقبةٌ لمشاركته في العلوم والتعلم بأسلوبٍ ممتعٍ وجاذبٍ، يتجاوز فيه المتعلم حدود المعرفة منتقلاً إلى الفهم والإدراك، والاستنتاج والاستنباط، ومهارات التفكير العليا وفق أهداف ونواتج تعلم محددة.

يوم الإثنين، 2018/03/19: هو آخر يوم دوام في الفصل الدراسي الثاني لجميع الطلاب (من الروضة وحتى الثانوي).

إدارة المدرسة



06 54 59 441



06 54 59 443



050 300 57 88

www.alansarschool.net



AlAnsarSchool



AlAnsarSchool



AlAnsarInternationalSchool



AlAnsarInternationalSchool